
 
 
 

 

Aan de gemeenteraadsleden 
Luc Hermans, schepen 
Astrid Wittebolle, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Cedric Heerman, Ruimtelijke Ordening 
Michiel Wils, Ruimtelijke Ordening 
Ive Van Bouwel, Ruimtelijke Ordening 
Wilder Sofie, Musea 
Kristien Sysmans, Toerisme & Uit 
Melanie Ryckaert, lokale econoomie 
 
Pers 

 

 

 uw kenmerk  ons kenmerk  contactpersoon  datum 
    Commissie 4  Jan Van Rompuy  donderdag 6 december 2018 
 telefoonnummer  faxnummer  e-mail   
 014 44 33 94  014 43 92 75  jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
 

Commissie 4 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 

 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.  Deze vindt plaats op dinsdag 11 
december 2018 om 19:30 uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Definitieve goedkeuring RUP ‘Sportterreinen waterheide’ en RUP ‘Broekzijde’ 
- Begijneveldekens: addendum samenwerkingsovereenkomst NMBS betreffende de ontwikkeling van het  
  spoorwegemplacement 
- Nieuwe straatnamen 
- Vlaamse meesters in situ - deelname Stad Turnhout 
- Deelname musea aan Belgische “museumpas” 
- Langdurige bruikleen collectie Nationale Loterij 
- Aanwijzen van het Nationaal Museum van de Speelkaart als locatie om huwelijken te voltrekken tijdens  
  Heistse Pijl 
- Vraag van raadslid Peter Roes: 
  - verslag van de evaluatie van de promotax van het lopende jaar 2018 ? 
  - het totaal ontvangen bedrag via de promotax ? 
  - het totaal handelspanden dewelke een betaalverzoek hebben ontvangen voor het jaar 2018 ? 
  - zijn er handelspanden dewelke nog niet hebben betaald voor het jaar 2018 ? 
    zo ja hoeveel ? 
  - welk bedrag is er terug gevloeid naar de betreffende straten en handelspanden ? 
  - hoeveel bezwaren zijn er ingediend van handelaars die niet akkoord waren met het vooropgestelde     
    bedrag ? 
  - en in hoeveel gevallen is er overleg geweest tussen de handelaar en de dienst / Schepen / college 
  - waar zijn er aanpassingen van het bedrag gebeurd ? 



 
 
 

  - welke voordelen hebben de handelaars binnen het winkel kerngebied genoten ? 
  - en welke voordelen hebben de handelaars genoten buiten het winkel kerngebied ? 
- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Dimitri Gevers 
Commissievoorzitter 
 
 
 
 


